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Onderzoek passend onderwijs
FRANK VON HEBEL

GRONINGEN Het effect van maatre-
gelen die als doel hebben dat leer-
lingen met extra zorg in het regu-
lier onderwijs blijven, is onduide-
lijk.

De Rekenkamercommissie trekt de-
ze conclusie na bestudering van het
onderzoek naar passend onderwijs
in de gemeente Groningen. De com-
missie gaf hiervoor de opdracht.

Sinds 2014 zijn scholen verant-
woordelijk voor het vinden van een
passende onderwijsplek voor leer-
lingen die extra ondersteuning no-
dig hebben. Het doel is dat meer kin-
deren die extra zorg nodig hebben
naar gewone scholen gaan en niet
uitvallen of in het speciaal onderwijs
terechtkomen. ,,Groningen had in

2015 49 thuiszitters’’, legt voorzitter
Werner Zuurbier van de Rekenka-
mercommissie uit. ,,Uit recente cij-
fers blijkt dat aantal te dalen naar
iets boven de veertig. Je zou kunnen
zeggen dat het beleid dus wél meet-
baar is. Maar het is volstrekt ondui-
delijk of deze daling het gevolg van
de maatregelen is. Dat wordt niet bij-
gehouden.’’

Uit het onderzoek blijkt ook dat er
veel tijd wordt besteed aan overleg
om bijvoorbeeld vast te stellen wel-
ke partij wat doet. Allerlei instanties,
zoals schoolbesturen, jeugdzorg en
onderwijsinspectie, werken samen
om leerlingen de zorg te geven waar-
door ze in de schoolbanken van het
regulier onderwijs blijven. De com-
missie schrijft in haar brief aan de
gemeenteraad: ‘Op zich is het goed
om af te stemmen, maar er gaat wel

‘Het wordt tijd
dat de betrokken
partijen overgaan
tot actie’

onevenredig veel tijd in zitten. Zo
langzamerhand wordt het tijd dat de
betrokken partijen overgaan tot ac-
tie en resultaat weten te boeken: het
vinden van een passende onderwijs-
plek voor alle kinderen’.

De Rekenkamercommissie komt
met een aantal aanbevelingen,
waaronder meer monitoring en eva-
luatie. Zij concludeert ook dat de ge-
meente haar verantwoordelijkheid
ten aanzien van het passend onder-

wijs neemt. Die is betrokken bij de
afstemming tussen passend onder-
wijs en jeugdhulp die onder de ge-
meente valt.

Het rapport komt uiteindelijk op
het bordje van de gemeenteraad te-
recht.

Raadslid Wim Koks (SP), die in zijn
partij onderwijs en en welzijn heeft,
was ook betrokken bij het onder-
zoek. Hij onderschrijft de conclusies
in het rapport. ,,Maar daar komt bij
dat we ons zorgen maken over het
verdwijnen van voorzieningen in
het speciaal onderwijs. Ik sta hele-
maal achter het doel van passend
onderwijs, maar er zullen altijd leer-
lingen voor het speciaal onderwijs
in aanmerking komen. Dan moet
dat er wel zijn.’’
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